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P R O T O K O Ł  Nr  XV/2015
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu ,
odbytej w dniu 21 października 2015r.

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu
w godz. 13.00  do 15.45

Ad. 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XIV. Sesji Rady
Miejskiej w Ogrodzieńcu
Powitał wszystkich zebranych:
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak,
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia,
- Sołtysów  Gminy Ogrodzieniec,
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec.
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad,
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji
uczestniczyło 14 radnych ,nieobecna radna Elżbieta Stanek, co zostało potwierdzone
podpisami na liście obecności.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad
Porządek obrad został przegłosowany i przyjęty jednomyślnie przez radnych 14
głosami.

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr XIII /2015 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia

25 .08.2015r .
4. Podjęcie uchwały w sprawie darowizny lokalu użytkowego stanowiącego

własność Gminy Ogrodzieniec wraz z ułamkową częścią gruntu na rzecz
Skarbu Państwa   z przeznaczeniem na Komisariat Policji w Ogrodzieńcu.

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla
Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-2020
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6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2016r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w zakresie podatku od nieruchomości
obowiązującego na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu
Nr XXXVIII/307/2013 z dnia 29 maja 2013r w sprawie określenia rodzaju
dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015r.

10. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.
11. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
12. Wnioski i oświadczenia.
13. Zamkniecie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu nr XIII /2015 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia
25 .08.2015r
Protokół Nr XIII/2015 z sesji z dnia 25 sierpnia 2015 zostały przyjęty przez radnych
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie darowizny lokalu użytkowego stanowiącego
własność Gminy Ogrodzieniec wraz z ułamkową częścią gruntu na rzecz
Skarbu Państwa  z przeznaczeniem na Komisariat Policji w Ogrodzieńcu.

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. Następnie projekt
uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji
rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania:
Głosów „Za”  - 14
Głosów „Przeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
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Uchwała Nr XV/116/2015 w sprawie darowizny lokalu użytkowego stanowiącego
własność Gminy Ogrodzieniec wraz z ułamkową częścią gruntu na rzecz Skarbu
Państwa   z przeznaczeniem na Komisariat Policji w Ogrodzieńcu - została przyjęta

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla
Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-2020

Przewodniczący Rady oznajmił, że Plan Gospodarki Niskoemisyjnej został
szczegółowo omówiony i zaprezentowany radnym na wspólnym posiedzeniu komisji
przez przedstawicieli firmy, która opracowała ten dokument. Plan Gospodarki
Niskoemisyjnej został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady.

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski poinformował o potrzebie posiadania takiego
dokumentu przez wszystkie gminy w naszym kraju, wskazywał również na fakt iż
posiadanie dokumentu daje gminom możliwość ewentualnego ubiegania się
o dodatkowe środki finansowe.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Janoska odczytała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy
Ogrodzieniec na lata 2015-2020
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za”  - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,

Uchwała Nr XV/117/2015 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla
Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-2020- została przyjęta.

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2016r.

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski zaznaczył ,że w ostatnich latach ,w poprzedniej
kadencji docierały do nas informacje o tym, że nasze podatki są wysokie, wiec nie
były one w ubiegłym roku podnoszone, w poprzednich latach wzrost był o 3% ,
wcześniej też nie wprowadzaliśmy zmian.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xv_116_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xv_117_2015.pdf
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Na wspólnym posiedzeniu komisji radni opiniując materiały sesyjne nie zgodzili się z
proponowaną na 2016 r. podwyżką podatku o 4 % .
Na sesję przygotowana została nowa uchwała z propozycją wzrostu podatków o 3%.
Dla budżetu gminy skutki wzrostu o 3 % to 90 tyś zł.

Projekt uchwały zawierający propozycje wzrostu podatku o 3 % został odczytany
przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za”  - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się  - 2
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XV/118/2015 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2016r. -  została przyjęta

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w zakresie podatku od nieruchomości
obowiązującego na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. Następnie projekt
uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Przewodniczący Rady zaznaczył, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię
komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za”  - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XV/119/2015 w sprawie zwolnień w zakresie podatku od nieruchomości
obowiązującego na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xv_118_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xv_119_2015.pdf
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Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu
Nr XXXVIII/307/2013 z dnia 29 maja 2013r w sprawie określenia rodzaju
dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. Następnie projekt
został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę
Janoskę.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za”  - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XV/120/2015 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu Nr XXXVIII/307/2013 z dnia 29 maja 2013r w sprawie określenia
rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów - została przyjęta.

Ad.9
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015r.

Skarbnik Gminy pani Anna Kuźniak omówiła proponowane zmiany w budżecie
gminy.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za”  - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xv_120_2015.pdf


Strona 6 z 10

Uchwała Nr XV/121/2015 w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015r. - została przyjęta.

Ad. 10
Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.

Radna Maria Lipka –Stępniewska - Budżet Obywatelski dla miasta Ogrodzieniec.
Czy byłaby możliwość ustanowienia takiego budżetu, który funkcjonowałby podobnie
jak Fundusz Sołecki? Tytuł Honorowego Obywatela Miasta Ogrodzieńca dla prof.
Jana Pilcha, który w tym roku kończy 80 lat życia i od 55 lat pracuje dla Ogrodzieńca.

Radny Patryk Szczygieł - Mieszkańcy proszą, aby wyjaśnić, na co przeznaczono
oszczędności z tytułu opłat za śmieci z ubiegłego roku?

Radna Beata Jakacz - Co z zakupem lampy solarnej, która miała być zabezpieczona
i kupiona przez UMiG Ogrodzieniec na ul. Zachodnią w Ryczowie Kolonii. Jedna
lampa została zakupiona z Funduszu Sołeckiego.

Radny Janoska Jerzy W związku z informacją, że Wojewoda Śląski wysłał zapytanie
do gmin dotyczące liczby emigrantów-uchodźców, które mogłyby przyjąć. Czy do
naszej gminy także wpłynęło takie zapytanie i co Pan Burmistrz odpowiedział?

Odpowiedzi Burmistrza:
· Sołectwa mają Fundusz Sołecki, a miasto Ogrodzieniec nie posiada takiego

funduszu. Uważam, że Budżet Obywatelski jest dobrą drogą do zwiększania
udziału mieszkańców w życiu publicznym i współdecydowaniu o naszych
sprawach. W roku 2016 nie zdążymy wprowadzić funduszu, ale być może to
możliwe na rok 2017.

· Nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Ogrodzieńca jest bardzo dobrą
inicjatywą. Są osoby, które powinniśmy docenić za szczególny wkład w rozwój
naszej gminy.

· Część środków będących „nadwyżką” opłaty za odbiór i zagospodarowanie
odpadów komunalnych przeznaczyliśmy na utrzymanie „gniazd selektywnej
zbiórki odpadów” oraz na likwidację „dzikich wysypisk”, część stanowiła
finansowanie zamiatarki do utrzymania czystości, a część środków pozostała,
gdyż nie znaliśmy ceny odbioru śmieci po nowym przetargu.

· Jedną lampę zamontowaliśmy zgodnie z wolą mieszkańców sołectwa Ryczów
Kolonia i zapisem w budżecie gminy. Na drugą brakło środków.

· Na zapytanie z Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Urzędu
Wojewódzkiego w Katowicach dotyczącego uchodźców, odpowiedzieliśmy, że
nie jesteśmy w stanie udzielić schronienia i zapewnić warunków do
mieszkania, gdyż sami jako gmina mamy problem z mieszkaniami socjalnymi
dla swoich mieszkańców. Wystosowaliśmy odpowiedź negatywną.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xv_121_2015.pdf
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Pisemna interpelacja radnego Zygmunta Podsiadło - W związku z licznymi pytaniami
mieszkańców – zgłaszanymi podczas dyżurów oraz telefonicznie – dotyczącymi
zmian organizacyjnych, zatrudnienia oraz podwyżek płac w Urzędzie Miasta i Gminy
Ogrodzieniec – bardzo proszę o wyjaśnienie na najbliższej sesji Rady Miejskiej: Na
czym polegała reorganizacja w Urzędzie Miasta i Gminy Ogrodzieniec? Jakie są
efekty tej reorganizacji dla mieszkańców i dla Gminy? Jakiej wysokości zostały
przyznane podwyżki pracownikom? Jakie są koszty – efekty podwyżek w budżecie
gminy w skali miesiąca i rocznie? Czy podwyżki otrzymali również pracownicy
jednostek organizacyjnych (MGOK, Biblioteka, OPS, ZGK)?

Odpowiedź Burmistrza:
Od 1 września br. pracujemy według nowego schematu organizacyjnego,
dostosowanego do aktualnych zadań, które musi wykonać Urząd Miasta i Gminy.
Poprzez zmiany nastąpiło usprawnienie pracy i mam nadzieję, że przełoży się to na
polepszenie usług dla mieszkańców i pozytywnie wpłynie na wykonywanie zadań,
które do tej pory nie były wykonywane lub wykonywane były niezadawalająco.
Podwyżek wynagrodzeń dla pracowników Urzędu nie było. Były zmiany wynagrodzeń
wśród niektórych pracowników, ale związane ze zmianą obowiązków i
przeszeregowaniem. O podwyżkach w MGOK, Biblioteka, OPS, ZGK nic mi nie jest
wiadomo. Te jednostki mają swoich kierowników i dyrektorów.

Ad. 11
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

Gmina Ogrodzieniec podpisała z Bankiem Żywności w Częstochowie umowę w
zakresie realizacji Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014 – 2020.
Celem Programu będzie dotarcie z pomocą żywnościową do osób najbardziej
potrzebujących w naszej gminie. Akcja rozpoczyna się w październiku br.
Realizatorem jest Ośrodek Pomocy Społecznej. Do końca lutego 2016 roku, osoby
które otrzymają skierowanie z naszego OPS, będą mogły skorzystać z pomocy w
formie paczek żywnościowych. Do końca lutego 2016 roku, każda z osób
otrzymujących paczki żywnościowe, otrzyma makaron ,ryż biały, kaszę, mleko, ser
żółty, koncentraty owocowe ,mięsne, cukier, olej . Osoby spełniające kryteria mogą
zgłaszać się do Ośrodka Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu, celem otrzymania
skierowania. Burmistrz zwrócił się do radnych oraz sołtysów o rozpropagowanie tej
akcji, aby jak najwięcej osób potrzebujących skorzystało z pomocy. Osoby
zainteresowane proszone są o kontakt z OPS-em Ogrodzieniec w tej sprawie.

25 września siedem par małżeńskich z terenu naszej Gminy zostało odznaczonych
medalem za długoletnie pożycie małżeńskie. Medale nadane zostały przez
Prezydenta RP, a wręczył je Burmistrz Miasta i Gminy wraz z Przewodniczącym
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu .
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30 września odbyły się ćwiczenia Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego,
poświęcone współpracy administracji samorządowej i armii. Odbyły się również
zajęcia terenowe w jednostce wojskowej w Tarnowskich Górach.

5 października w sali narad Urzędu Miejskiego w Zawierciu odbyło się spotkanie Izby
Gospodarczej przy Prezydencie Miasta Zawiercie, na które zaproszono Burmistrzów
oraz Przewodniczących Rad Miejskich gmin Łazy i Ogrodzieniec i Zawiercie.
Spotkanie poświęcone było ewentualnej budowie kopalni rud cynku i ołowiu na
terenach tych trzech gmin.

15 października w MGOK w Ogrodzieńcu odbyła się inauguracja IV edycji
Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Ogrodzieńcu.

16 października odbyło się zebranie sołeckie w Żelazku. Głównym tematem zebrania
była sprawa studni wiejskiej położonej w centrum miejscowości będącej własnością
Wspólnoty Gruntowej sołectwa Żelazko. Studnia była kiedyś użytkowana przez
mieszkańców i w dalszym ciągu większość z nich czuje się jej właścicielem.
Jednakże w ostatnich latach z uwagi na to, że jest otoczona gruntem prywatnym,
została przygrodzona przez sąsiada. Mieszkańcy domagają się rozebrania
ogrodzenia i w tej sprawie złożyli prośbę do Gminy. Burmistrz zadeklarował ugodowe
rozwiązanie sprawy, o czym będzie informował na bieżąco.

20 października Starostwo Powiatowe w Zawierciu oraz gminy powiatu
zawierciańskiego uczestniczyły we wspólnych ćwiczeniach poświęconych tematyce
obronnej.

21 października odbyło się walne zgromadzenie spółki Przedsiębiorstwo Komunalne
Ogrodzieniec, na którym dokonano aktualizacji umowy spółki

Wojewoda Śląski przekazał pisemną informację dot. oświadczeń majątkowych
złożonych przez Przewodniczącego Rady oraz Burmistrza MiG Ogrodzieniec.
Oświadczenia złożone zostały zgodnie z obowiązującą procedura w ustawowym
terminie.

Od 1 grudnia nastąpi likwidacja gniazd selektywnej zbiorki odpadów komunalnych na
terenie gminy. Likwidacja gniazd podyktowana jest nowymi regulacjami prawnymi
dot. odbioru wszystkich odpadów komunalnych od mieszkańców oraz zamknięciem
sezonu turystycznego - zmniejszył się ruch turystyczny, na wiosnę jeśli okaże się że
będzie zapotrzebowanie na gniazda do segregacji zostaną one ponownie
rozstawione.

Przygotowywane są nowe przedsięwzięcia - inwestycje gminne:
I. W wyniku drugiego przetargu nieograniczonego na świadczenie usługi odbierania
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i zagospodarowania odpadów komunalnych powstających w nieruchomościach
zamieszkałych na terenie Gminy Ogrodzieniec została wybrana najkorzystniejsza
oferta, którą złożył REMONDIS Sp. z o.o. Oddział w Częstochowie, Usługi według
nowych zasad prowadzić będzie na mocy podpisanej umowy od listopada br. przez
okres trzech lat.
II. Ogłoszono przetarg nieograniczony na budowę i przebudowę kanalizacji sanitarnej
odprowadzającej ścieki z osiedla Elizy Orzeszkowej oraz obiektów zlokalizowanych
na terenie byłej Cementowni .
III. Ogłoszono przetarg nieograniczony na budowę chodnika w ciągu drogi
wojewódzkiej ul. Wojska Polskiego w Podzamczu. Etap I – budowa chodnika
lewostronnego.
IV. Ogłoszono przetarg nieograniczony na Modernizację, remont drogi dojazdowej do
użytków rolnych w Kiełkowicach

Pisemna informacja nt. stanu realizacji zadań oświatowych Gminy Ogrodzieniec za
rok szkolny 2014/2015 została przekazana podczas sesji wszystkim radnym. Stanowi
ona załącznik do protokołu

Burmistrz odczytał decyzję Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie
uchylenia w całości zaskarżonej decyzji Wojewody Śląskiego dot. unieważnienia
decyzji Starosty Zawierciańskiego zatwierdzającej projekt budowy i udzielającej
Gminie Ogrodzieniec pozwolenie na budowę inwestycji polegającej na rewitalizacji
Placu Piłsudskiego w Ogrodzieńcu wraz z budowa amfiteatru.

Ad. 12
Wnioski i oświadczenia.

Pani Maria Milejska Radna Powiatu Zawierciańskiego i Członek Zarządu Powiatu
poinformowała -  2 października odbyło się oficjalne otwarcie Szpitalnego Oddziału
Ratunkowego (SOR) w Szpitalu Powiatowym w Zawierciu. Szpitalny Oddział
Ratunkowy w Zawierciu przyjmować będzie osoby znajdujące się w stanie
zagrożenia życia. Składa się z obszarów segregacji medycznej, rejestracji oraz
przyjęć. Dodatkowo wyróżniony jest obszar resuscytacyjno- zabiegowy, obszar
wstępnej intensywnej terapii, obszar terapii natychmiastowej, obszar obserwacji oraz
obszar konsultacyjny. Zadbano o jakość świadczonych w nim usług. Sprzęt będący
na wyposażeniu SOR-u kosztował cztery miliony złotych. W otwarciu wzięli udział:
Minister Zdrowia prof. Marian Zębala, podsekretarz w Ministerstwie Zdrowia Beata
Małecka- Libera, podsekretarz w Ministerstwie Gospodarki Anna Nemś, poseł na
Sejm RP Piotr van der Coghen, senator RP Zbigniew Meres.
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Ad. 13
Zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku
z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.45

Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad:
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